
Skraćeni zapisnik sa 18. sjednice Školskog odbora 

Poljoprivredno šumarske škole Vinkovci 

27. travnja 2023. godine u 12.30 sati 

 

Sjednici nazočni članovi Školskog odbora;  M. Parat, Z. Vidaković, I. Cota, Ž. Takšić 

Odsutni članovi Školskog odbora; D. Babić, K.Buhač, K. Vrankić 

Ostali nazočni: ravnateljica R. Zucić, dipl.ing., K. Ivanković, tajnica 

Sjednicom predsjedava: predsjednik ŠO Željko Takšić, dipl.ing. 

Prisutan potreban broj članova za pravovaljano odlučivanje. 

 

Za sjednicu je predložen slijedeći Dnevni red: 

1. Potvrđivanje Zapisnika sa 17. sjednice Školskog odbora Poljoprivredno šumarske 

škole Vinkovci 

2. Razmatranje očitovanja odvjetnika Mladena Gajskog (izvjestitelj: predsjednik 

Školskog odbora Željko Takšić, dipl.ing.) 

3. Centar za suvremene tehnologije i obrazovanje u poljoprivredi faza I., planirani 

završetak radova u Srednjoj školi Ilok i stanje radova u Poljoprivredno šumarskoj 

školi Vinkovci (izvjestiteljica: ravnateljica Ružica Zucić, dipl.ing.) 

4. Razno 

 

Predsjednik Školskog odbora proglašava utvrđeni dnevni red. 

 

Ad 1.) Zapisnik sa 17. sjednice Školskog odbora Poljoprivredno šumarske škole Vinkovci, 

usvojen je bez rasprave, jednoglasno. 

Ad 2.) Pod ovom točkom, nakon razmatranja očitovanja radnice preko odvjetnika Mladena 

Gajskog, te polazeći od činjenice da radnici Upozorenjem nisu povrijeđena prava iz radnog 

odnosa, članovi Školskog odbora suglasni su da Školski odbor nije nadležan rješavati o ovom 

predmetu, te je donesen zaključak da ne postoji povreda prava iz radnog odnosa radnice u 

navedenom predmetu. 

Ad 3.) U ovoj točki Dnevnog reda, ravnateljica je izvijestila članove vezano za provedbu 

projekta Centar za suvremene tehnologije i obrazovanje u poljoprivredi, faza I. i faza II., o 

radovima u Srednjoj školi Ilok i stanju radova u Poljoprivredno šumarskoj školi Vinkovci. 

Ravnateljica traži suglasnost Školskog odbora za dizanje kredita za realizaciju projekta, kojim 

bi premostili vremenski period u kojem imamo obvezu za plaćanje računa, a sredstva će se 

vraćati po povučenim sredstvima od ugovorenog tijela. Zahtjev za odobrenje podizanja 

kredita biti će također poslan i osnivaču, Vukovarsko-srijemskoj županiji. Odluka o 

suglasnosti za dizanje kredita. dana je jednoglasno. 

Ad 4.) Pod točkom Razno nije bilo pitanja.     

Sjednica je privedena kraju u 13,40 sati.      

              Zapisničar                                                                      Predsjednik Školskog odbora 

Ksenija Ivanković, bacc.admin.publ.                                                  Željko Takšić, dipl.ing. 

 

 

KLASA: 007-02/23-02/04 

URBROJ: 2196-36-01-23-02 

Vinkovci, 27. travnja 2023. godine 


